
Referat fra bestyrelsesmøde den 2.5.22 

 

Deltager: Inge-Britt, Maria, Jan, Mia, Torben, Jens-Christian og Annette 

                 Fraværende: Rasmus 

 

1. konstituering 

Da der er to bestyrelsesmedlemmer, som har valgt at træde ud af bestyrelsen, er Jan og Maria, som 
var suppleanter, nu indtrådt i bestyrelsen. 

Bestyrelsen har konstitueret sig således: 

 

Formand: Inge-Britt Pedersen 

Næstformand/skoleafdeling: Maria Christiansen 

Kasser: Jens Christian Jensen 

Sekretær/stævneudvalg: Annette Frydberg 

Etablissement: Rasmus Kristiansen 

Cafeteria: Mia Philipsen 

Medlem: Jan Hesselholt 

 

2. Økonomi/nyt fra Torben 

Økonomien er stabil og omkostningerne er stabile lige nu. Træpillerne er steget lidt men falder lidt 
igen. Folk er blevet rigtig gode til at slukke lysene i staldene, så rigtig dejligt. Vi overvejer om vi skal 
få lavet LED lys i stalden.  

 

Vi vil ligeledes undersøge om det kan svare sig at tænde slikautomaten igen, da den måske ikke er 
så dyr i drift som først antaget. 

 

Vi vil ligeledes undersøge om der er andre ting vi kan spare på, det kan være små som store ting 
eller bare små omlægninger i hverdagen. Er der nogle der har nogle forslag, så endelig sig til. 

 

Derudover har vi lidt udfordringer med at få wrap men der arbejdes på sagen. 

Der foreslås at afholde et møde med banken for at orientere omkring hvordan vores økonomi ser 
ud på nuværende tidspunkt, bare for at orientere dem. 



 

3. Sommeropstaldning 

Der vil igen i år være mulighed for sommeropstaldning. Priser Samt opslag følger. 

Der vil også i år være indført hvileboks, som bestilles på klubmodul under produkter. 

 

4. Personalesituationen 

Bestyrelsen blev præsenteret for hvordan de forskellige personaler er ansat og hvem der er ansat. 

 

 

 

 

5. Vedtægter 

Annette laver et udkast til nye vedtægter inden næste bestyrelsesmøde og når de er godkendt 
kommer der en udmelding om dato for ekstra ordinær generalforsamling, hvor vedtægterne kan 
blive endeligt vedtaget 

 

6. Springbanen 

Som tidligere oplyst i opstaldergruppen fastholdes bestyrelsens beslutning om at springene skal 
sættes på plads efter brug. Vi opfordrer folk til at samle klatter efter endt brug på græsbanen. Der 
vil komme en trillebør og redskaber op til det. 

 

7. Eventuelt 

Vi snakkede om hvad vi kunne gøre for at gøre sandbanen attraktiv igen, Jan vil prøve at undersøge 
hvilke muligheder der er for det. 

Diverse papirer til banken er blevet udfyldt. 

 

Dato for næste bestyrelsesmøde den 24.5.22 

 

 

 


